
Zápis  
z jednání školské rady dne 12. 10. 23  

Přítomni: Mgr. Hana Císařová , předseda ,členové, Jana Bínová, Mgr. Lenka Havlíčková, Mgr. Zdeňka Kohoutová, 
Mgr. Zdeněk Vaclík, Ing. Jana Poloková, Ing. Petr Skřivánek, Markéta Zieglerová, Mgr. Kateřina Sklářová, DiS 

Omluveni:  

Za školu: Mgr. Luděk Kopřiva, ředitel školy, Simona Indráčková, ekonomický zástupce        

1. Schválení programu jednání školské rady 
2. Pověření zápisem: paní Simona Indráčková 
3. Volba předsedy 

       4. Diskuze 
 

 
Ad 1., 2.)  Jednání zahájil Luděk Kopřiva ředitel ZŠ, seznámil přítomné s programem a pověřil zápisem Simonu 
Indráčkovou, program byl schválen v původním rozsahu, poté ředitel seznámil přítomné s výsledkem voleb do 
školské rady z řad rodičů – zvolení zástupci – Mgr. Kateřina Sklářová, DiS, Jana Bínová, Ing. Jana Poloková, z řad 
pedagogů Mgr. Lenka Havlíčková, Mgr. Zdeňka Kohoutová, Mgr. Zdeněk Vaclík.  
 
Ad 3.) Mgr. Zdeněk Vaclík navrhl předsedu školské rady – Mgr. Hanu Císařovou, byla zvolena 8 hlasy, jeden se zdržel 
hlasování 
 
Ad 4.) V diskuzi: 
 Předsedkyně poděkovala za důvěru a zvolení, navrhla aby přes školu online byla zaslána informace pro rodiče  
možnost stažení aplikace Munipolis – informace o kultuře, sportu, různých havárií (elektřina, voda) a jiné ve městě 
Velešín 
 
 Další rada bude svolána v druhém pololetí školního roku, popřípadě dle potřeby.  
  
Zapsala:  Simona Indráčková 
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